
Efter pandemin 2020 har vi sakta återgått till att försöka ha aktiviteter på kansliet. Med flera
brickor har möjligheter för att folk kan öppna ökat och kansliet har använts mer
genomgående. Fokus på att planera aktiviteter öppet med medlemmar har lagts på och
fungerat med aktiviteter som tidigare lyckade mangacirklar i vår Chainsaw Man-mangacirkel,
matlagningstävling, Yu-Gi-Oh!-turneringar samt biobesöket som skedde vid årsskiftet. En del
av budgeten har lagts på turneringar för att uppmana arrangemang. En del av dessa
arrangemang har skett digitalt på discord.

Under vanliga träffar har Nintendo Switch varit en stor bidragare till underhåll men även
Yu-Gi-Oh! har utgjort ett växande intresse i föreningen. Under träffar sker även diskussioner
om anime och manga.

Evenemang där styrelsen har tagit mer ansvar som spellovet och julavslutningen fortsatte
som vanligt. Den årliga karaoken har inte skett, men en camping-aktivitet sattes ihop där folk
övernattade ute i naturen. En slags “rekryteringsrit” har försökts ta fram.
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